
Referat, Blok 41 Husmøde og generalforsamling  

02. september 2019 

1. Til stede: Lene 404B, Nina 402C, Ariane 408A, Rie 408F, Neel 408D, Jette 409D og Uffe 407A. 

 

2. Dirigent: Jette 

 

3. Referent: Neel   

 

4. Godkendelse af dagsorden: Godkendt.  

 

5. Godkendelse af referat: fra 01/07-2019: Referatet godkendt med kommentar om at der ikke er planlagt 

sommerarrangement til afholdelse i september. Oplæg til arrangement og ny dato fremsættes på næste 

husmøde. 

6. Blokkens regnskab: i alt : 104.325,74 fordelt på hhv: Bank 99.168,38 Kasse 5157,36 

Indtægter fra fællesrum juli og august: i alt 1600,- 

 

7. Valg af 2 blokrådsrepræsentanter: Jette og Uffe   

 

8. Blokrådssager: 529a gulve på blokkenes repos’er. 7 stemmer for 0 stemmer imod. 

 

9. Blokkens sager: 

 

1. Affaldsproblemer i P-niveau og ved molokker:  

Det er et problem at forskellige aktiviteter, der foregår i P-niveauet medfører affald af 

forskellig art flyder mellem biler og på trapperne. Rie retter henvendelse til EJDK mhp 

tilladelse til at opsætte mindre affaldsstativer på netdørene ved de runde trapper i P-niveauet 

og o disse vil blive tømt af gårdmandskabet? 

2. Der mangler askebæger på nordterrassen. 

Nordterrassen benyttes af flere beboere som ”rygeskur” Rie køber zinkspand og sand. Den 

medarbejder, der tømmer de øvrige askebægre skal gøres opmærksom på den nye spand. 

 

10. Eventuelt:  

• Hundetoilet ved blok 41 syd, stinker da efterladenskaberne ikke fjernes af hundeejerne, på trods 

af at poser til formålet er opsat. Nina ønsker punktet drøftet på næste husmøde og vil gerne selv 

stå for at oprette blokrådssag mhp at nedlægge toilettet. 

• Plastmåtten udenfor ved 407 er revnet. Jette donerer en lignende måtte ved fraflytning d. 4/9. 

• Havekosten ved 407 er knækket, en ny skal anskaffes. 

• Lydisolering af fællesrummet; Ariane undersøger hvor der kan skaffes plader, pris og farver. 

• Stolene i fællesrummet fylder meget når man har mange gæster. Alternativt kan man anvende 

havestolene fra terrassen. 

• ”Vandrebibliotek” Forslag om at oprette et brandsikkert og aflåst skab, hvortil man kan donere 

bøger, som kan lånes af blokkens beboere, som vil være med i ordningen og derfor får nøgle til 

skabet. 

• EFTERLYSNING! Blokken havde en cross trainer stående i gangstrøget ved trappen ved 407. Den 

har nu været forsvundet i et par måneder.. Hvor er den?  

Dato for næste husmøde: Onsdag d. 2/10-2019 kl 19:00 - Punkter til dagsorden afleveres til Lene senest 18/9 

 



 

 

 

GENERALFORSAMLING 

 

1. Blokkens regnskab er godkendt på husmødet i juli. 

2. Valg af forretningsudvalg: 

Jette fraflytter blokken og afgår som formand. Ariane overvejer at overtage posten og giver 

besked om sin beslutning på næste husmøde. Indtil da varetager næstformanden Lene 

formandsposten. Blokkens USB stik og formandsnøgler er d.d. overdraget fra Jette til Lene. 

Kasserer Dorte er på valg og modtog genvalg pr. telefon. 

3. Valg af beboere til opgaver i blokken 

Medunderskriver for kassereren: Rie 408F fortsætter 

Ansvarlig for fællesrum: Neel 408D, Rie 408F, Lene 404B og Ariane 408A fortsætter (dog 

fritages personer i formandsposten) 

Næste husmøde vælges en til medansvar for fællesrummet, så der er 4 i turnus. 

 

 

 


